Scientific Programme 

14 October (first day of the Congress).

08.00- 09.30 – Регистрация. Registration.

09.30-10.00 – Открытие конгресса. Opening ceremony.

Выступление президента «Общества врачей мезотерапевтов». 

Opening speech form the President of the "Society of Mesotherapy Professionals".

Приветственное слово президента интернационального общества врачей мезотерапевтов.

Welcome address from the President of the Societe Internationale Mesotherapie.

Приветственные слова спонсоров и партнеров конгресса.

Welcome address from the sponsors and partners of the Congress.

10.00-12.00 – Практико- теоретическая секция.  Practice & Theory section. 

Мезофизиотерапевтические методы. Их родство и различия с    классической мезотерапией. Гаджеты в мезотерапии: MED-JET, MESO-JET. Уловки производителей или реальная возможность быстро добиваться хороших результатов.

Mesophysiotherapy methods. Similarities and differences with the classic mesotherapy. Gadgets in mesotherapy: MED-JET, MESO-JET. Producers’ tricks or a real opportunity to quickly obtain good results.

10.00-10.20 - Роль метода мезотерапии в омолаживающей косметологии лица. Профилактика и коррекция возрастных изменений. Новые возможности безинъекционной мезотерапии.

The role of mesotherapy in rejuvenation. Prevention and correction of aging signs. New approaches in mesotherapy by means of dermal rollers.

Докладчик: НОЦ «Эксперт». Научный консультант НОЦ «Эксперт».. Ассистент кафедры «Лечебное дело» ГОУ ДПО РМПО «Росздрава». К.м.н. Врач дерматовенеролог. Косметолог. Мария  Ширшакова.

Speaker: Scientific Educational Center “Expert”. Scientific Associate of Medical University of Post-graduate Education, Medical advisor  Scientific Associate Educational Center “Expert”. MD. Dermatologist. Cosmetologist. Maria A. Shirshakova (Russian Federation).

10.20-10.40– Возможное из невозможного. Впервые в истории медицины методика безболевого введения препаратов под низким давлением (LOW PRESSURE) c точно регулируемой глубиной и дозировкой инъекций. Мир без боли. 

Impossible becomes possible. For the first time in the medical history – painless low pressure injection technique with fine-tuned depth and dosage of injection. The world without pain. 

Докладчик: Компания GRAND perfect (Канада. Россия.) При поддержке НП «Общества врачей мезотерапевтов».

Speaker: Company GRAND perfect (Canada, Russia).With the support of the “Society of Mesotherapy Professionals".

10.40-11.00– Радиоволны на острие иглы. Метод Сферофилл Тактикс 3D.

Radiowaves on the needle point: SPHEROFILL Taсtics 3D method.

Докладчик: Компания Нью Лайн Косметолоджи. Ведущий специалист. Врач. Сергей Мосин (Россия).

Speaker: Сompany New Line Cosmetology. Opinion leader. Doctor. Mosin Sergey. (Russian Federation)

11.00-11.20– Правда и мифы безыгольной мезотерапии, научный подход.

The truth and myths behind non-invasive mesotherapy, scientific approach.

Докладчик: Viora ltd.Дистрибьютор в России компания «Альфа Спа Мед».

Доктор биологических наук, биохимик. Директор клинического отдела. Инна Беленькая (Израиль).

Speaker: Viora ltd. PhD in biochemistry. Head of clinical department.Inna Belenky. Israel.

11.20-12.00– Мастер- класс: Дермароллерная мезотерапия в профилактике коррекции  возрастных изменений.

Prophylaxis and correction of aging with  Derma-roller mesotheraphy.

Докладчик: НОЦ «Эксперт». Научный консультант НОЦ «Эксперт». Ассистент кафедры «Лечебное дело» ГОУ ДПО РМПО «Росздрава».  К.м.н. Врач дерматовенеролог. Косметолог. Мария  Ширшакова (Россия).

Speaker: Educational Center “Expert”. Scientific Associate of Medical University of Post-graduate Education, Scientific Associate of Educational Center “Expert”. MD. Dermatologist. Cosmetologist. Maria A. Shirshakova (Russian Federation).

12.00-13.00- Лечебная мезотерапия. Medical mesotherapy

12.00-12.20 -  Латеральный эпикондилит локтя первого типа, лечение с помощью мезотерапии, синтез мультицентрического исследования.

Type 1 lateral epicondylitis of the elbow: mesotherapy treatment, synthesis of the multicenter research. 

Докладчик: Французское Общество Мезотерапии.  Казначей французского общества мезотерапии. Президент исследовательского центра по мезотерапии региона Шампань-Арденны Нор-Па-де-Кале. Преподаватель по курсу межуниверситетского диплома в госпитальном объединении Pitie Salpetriere. Доктор Филипп Дюкро. (Франция)

Speaker: French Mesotherapy Society. Treasurer of the French Mesotherapy Society. President of the Mesotherapy research centre Champagne Ardenne Nord Pas de Calais. Lecturer at the Pitié-Salpêtrière teaching Hospital. Dr Philippe Ducreux (France).

12.20-12.40 – Тендинопатия разгибающих мышц колена. 

Tendinopathy of the extensor apparatus of the knee.

Докладчик: Французское Общество Мезотерапии. Член административного совета Французского Общества Мезотерапии. Преподаватель по курсу межуниверситетского диплома в госпитальном объединении Pitie Salpetriere. Доктор Кристоф Даньез.(Франция).

Speaker: French Mesotherapy Society. Member of the Board of administration of the French Mesotherapy Society. Lecturer at the Pitié-Salpêtrière teaching Hospital. Dr Christophe Danhiez (France). 

12.40-13.00 – Метаметрическая мезотерапия, нейропсихологический и нейроанатомический подход.

Metameric mesotherapy, neuropsychological and neuroanatomical approach. 

Докладчик: Французское Общество Мезотерапии. Член административного совета Французского Общества Мезотерапии. Президент Исследовательского Центра по мезотерапии региона Аквитания Пуату Шарант. Преподаватель по курсу межуниверситетского диплома в Университете Бордо II. Доктор Ив Жанмэр. (Франция).

Член административного совета Французского Общества Мезотерапии. Преподаватель по курсу межуниверситетского диплома в Университете Бордо II. Доктор Брюно Эстеве Лопез. (Франция).

Speakers: French Mesotherapy Society. Member of the Board of administration of the French Mesotherapy Society. President of the Mesotherapy research centre Aquitaine Poitou Charente. Lecturer at the Bordeaux II University. Dr Yves Jeanmaire.

Member of the Board of administration of the French Mesotherapy Society. Lecturer at the Bordeaux II University. Dr Bruno Esteve Lopez.

13.00-14.00 – Обед. Lunch.

Свободное посещение зоны Open Space. Free time for the visits of the Open Space zone. 

Выставка- продажа компаний  участников. Trade fair of the companies- exhibitors.

14.00- 15.30- Практико- теоретическая секция компании «М-Сити». Practice & Theory section of the Company Mciti. 

Преимущества использования полиревитализирующих препаратов NCTF HA в профилактике и коррекции возрастных изменений лица.

Advantages of NCTF HA for the prevention and treatment of face aging.

Докладчик: Компания «М-Сити». Основатель научного Общества Мезотерапии Аквитании. Экс-президент Французского Общества Мезотерапии. Экс-президент Международного Общества Мезотерапии. Основатель курса мезотерапии в университете Бордо-2. Филипп Пети (Франция).

Speaker: Company Mciti. Founder of Scientific Mesotherapeutic Society of Aquitaine. Former President of French Society of Mesotherapy. Past President of International Society of Mesotherapy.

Fondateur du Diplome Universitaire de Mesotherapie. Philippe Petit (France).

15.30-15.50 - Лечебная мезотерапия. Medical mesotherapy

Рефлекторные боли верхних конечностей и миофасциальный синдром. Диагностика и место мезотерапии.

Referred pains of upper limbs and myofascial syndrome. Diagnostics and the place of mesotherapy.  

Докладчик: Французское Общество Мезотерапии. Руководитель межуниверситетского диплома в Университете Марселя. Доктор Эрнест Бигорра (Франция).

Speaker: French Mesotherapy Society. Lecturer at the Marseille University. Dr Ernest Biggora.

15.50-16.20 – Кофе- брейк. Coffee break

Свободное посещение зоны Open Space. Free time for the visits of the Open Space zone. 

Выставка- продажа компаний  участников. Trade fair of the companies- exhibitors.

16.20- 17.50 – Практико- теоретическая секция компании «Валлекс М». Practice & Theory section of the Company Valleks-M.

Как выбрать эффективную программу ревитализации при различных морфотипах старения? Стабилизированная и нестабилизированная гиалуроновая кислота, поликомпонентные коктейли, аминокислотная заместительная терапия. Особенности коррекции возрастных изменений кожи периорбитальной зоны. 

Видеомастер-класс.

How to choose an efficient revitalizing programme for different morphotypes of ageing? Stabilized and unstabilized hyaluronic acid, polycomponent cocktails, amino-acid replacement therapy. Specificity of cutaneous anti-aging treatment in the periorbital area.

Video master class.

Докладчик:  Компания «Валлекс М». К.м.н. Врач дерматолог. Косметолог. Клиника превентивной медицины «Валлекс М». Научный консультант по эстетической медицине. Елена Румянцева (Россия).

Speaker: Company “Vallex-M”. MD. Dermatologist. Cosmetologist. Preventive medicine clinique “Vallex-M”. Scientific Associate for aesthetic medicine. Elena E. Rumyanceva.(Russia).

Избранные лекции курса дерматокосметологии Испанского общества эстетической медицины. Современные методы и препараты, терапевтические протоколы с клинически доказанной эффективностью.

Видеомастер-класс.

Selected lectures on dermatology & cosmetology of the Spanish Society of Aesthetic Medicine.

Innovative methods and medicines, therapeutic protocols with proved efficiency.

 Video master class.

Докладчик: Компания «Валлекс М». К.м.н. Врач дерматолог. Косметолог. Научный  руководитель УМЦ «Валлекс М». Ведущий специалист по методикам омоложения. Сертифицированный тренер компании «Ипсен Фарма». Мадина  Колиева (Россия).

Speaker: Company “Vallex-M”. MD. Dermatologist. Cosmetologist. Scientific Manager of “Vallex-M”. Leading Specialist in anti-aging approaches. Certified coach of Ipsen Pharma. Madina H.Kolieva (Russia). 

17.50-18.15 — Лечебная мезотерапия. Medical mesotherapy. 

 Концепция транскутанной гидротомии и мезотерапии в лечении артроза и мигрени.

Percutaneous hydrotomy and mesotherapy concept in arthrosis and migraine treatment.  

Докладчик: Французское Общество Мезотерапии. Доктор Бернар Гуэз (Франция).

Speaker: French Mesotherapy Society. Dr Bernar Guez (France).

17.50 – 19.15 – Мезотерапия в трихологии. Mesotherapy and trichology. 

18.15-18.35- Выпадение волос: необратимость процесса или ограниченность методов лечения? Результаты применения F-Hair от Fusion Mesotherapy в лечении аллопеции. Практические рекомендации.

Falling out of hair: is it irreversibility of the process or limitation of therapeutic methods? Results of using F-Hair, the product of Fusion Mesotherapy line, in treatment of alopecia. Practical recommendations.

Докладчик: Компания «Мелис». Врач-косметолог. Физиотерапевт. Екатерина Слива (Россия).

Speaker: Сompany «Мelis». Doctor. Cosmetologist. Physiotherapist. Ekaterina Sliva (Russian Federation).

18.35-18.55- Аллопеция. Различные протоколы коррекции с применением препаратов Toskani

 Alopecia. Diferent treatmens and protocols with Toskani products.

Докладчик: Компания «Тоскани». Технический советник лабораторий медицинской косметики и эстетической медицины в Испании и Португалии. Главный врач клиники эстетической медицины «HECEN STENIK”(Португалия). Директор программы восстановления лица с проблемой липодистрофии у пациентов  с ВИЧ клиники Хоакин Урбано (Португалия). Доктор Хавьер Мартинес. Университет сан Мартин. Богота. Колумбия.

Speaker: Company “Toscani”.The technicial adviser of laboratories of medical cosmetics and esthetic medicine in Spain and Portugal clinic of aesthetic medicine “HECEN STENIK”(Portugal). Director of the program of facial reconstrucion at HIV patients with lipodistrophy in hospital “JOAQUIN URBANO” (Portugal)

Doctor Javier Martinez.University San Martin Bogota. Colombia.

18.55-19.15- Мезотерапия в трихологии. 

Hair Mesotherapy.

Докладчик: Ассоциация врачей мезотерапевтов Колумбии. Президент  дирекции колумбийской мезотерапевтичекой ассоциации. Эстетический  хирург. Научный директор центра эстетики и СПА. Серхио Рада Родригез (Колумбия).

Speaker: President of the Colombian Mesotherapy Association. Esthetic Surgeon. Scientific Director  of Rada Aesthetic & Spa. Dr Sergio Rada Rodriguez (Colombia).

19.15 -19.30 – Лотерея. Окончание работы первого дня 13 Международного конгресса по мезотерапии и инъекционным технологиям.

Lottery. The end of the first day of the XIII International congress on Mesotherapy and Injection Technologies.   

THANK YOU!

